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'Bomen bij hotel veilig'
door Nico Schapendonk. maandag 10 maart 2008 | 07:20

Maandag 10 maart 2008 - BREDA - De ontwikkeling van een vijfsterren 'retraitehotel' aan de Seminarieweg in Breda dreigt afbreuk 
te doen aan de natuurlijke omgeving.

Dat vreest GroenLinks. Wethouder Janus Oomen van Buitenruimte zegt dat het gebied er op termijn alleen maar beter van wordt.

Tijdens de vergadering van de raadscommissie Bouwen & Wonen, eind vorige week, zei GroenLinks-raadslid Piet Hein Scheltens bang te 
zijn voor 'forse bomenkap' bij het 'dure hotel inclusief bubbelbad'. Om dat te voorkomen, v indt hij het veel vanzelfsprekender het kuuroord te 
huisvesten in de buurt van de Bavelse Berg, aan de andere kant van snelweg A27.

Wethouder Oomen zei dat Scheltens' vrees ongegrond was. "Er worden miljoenen euro's in de natuurlijke omgeving van het hotel
geïnvesteerd. Dat is niet alleen voor de gasten, maar ook voor de mensen uit de IJpelaar of  waar ze ook vandaan komen", zei Oomen.

Eigenlijk had Breda het niet beter kunnen treffen, als het gaat om een particuliere investering in de natuur, ging de wethouder verder. "Ik 
begrijp uw zorgen, maar we hebben nu te maken met een marktpartij waar we blij mee moeten zijn." Oomen meldde verder dat er zeker 
geen waardevolle bomen gekapt worden, maar alleen 'jonge opslag'. "En het staat zelfs niet vast of dat gaat gebeuren."

nico.schapendonk@bndestem.nl.


